
     

 

 
 

Z Á P I S 
   

 z jednání kolegia děkana  
             dne 9. října 2019 

 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Kříž, prof. Musílek, doc. Hubálovský, dr. Musílek, doc. Trojovský, doc. Bogusch, 
dr. Kühnová, dr. Radocha, D. Bušovský 

Hosté:  

Omluveni: 
 

prof. Kuča, Ing. Kostrová 
 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 
2) Informace z oblasti tvůrčí činnost (doc. Trojovský) 
3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 
4) Informace z oblasti studijní (dr. Musílek) 
5) Informace z oblasti rozvoje (doc. Hubálovský) 
6) Různé 

 
Pan děkan doc. Kříž přivítal přítomné a zahájil zasedání kolegia děkana. 
 
 
K bodu 1)  – Informace z kolegia rektora 

• Doc. Kříž informoval o požadavku Mgr. Zámečníka navýšit CIT o 1 pracovníka na pozici „analytik 
– tester“, což bylo fakultami odsouhlaseno. 

• Mgr. Došková poděkovala za zaslání nominací na ocenění předávané na Společenském večeru 
UHK. 

• Doc. Kříž informoval o navýšení limitu parkování aut o 5 pro PřF a 5 pro FIM a požádal přítomné 
o nutnosti parkování od zadních míst u budovy PřF. Také upozornil na nevhodné parkování mimo 
vyhrazená parkovací místa, což bude řešeno TPÚ. 

• Doc. Kříž sdělil, že byl vytvořen nový Nostrifikační řád UHK, tento bude rozeslán děkanům a pro-
děkanům. V průběhu října se uskuteční školení a od 1. listopadu by měl být účinný. 

• Doc. Kříž informoval o proběhlém workshopu s D. Castenem ohledně hledání a přijímání samo-
plátců. PřF má v současné době 2 samoplátce. 

• Zástupci UHK se v uplynulém měsíci zúčastnili konferencí a veletrhů v Ekvádoru, Kazachstánu a 
Finsku. 

• UHK získala projekt GAMA TAČR, který umožní další řešení projektů proof of concept na UHK. 

• Byly zveřejněny oborové zprávy z bibliometrického hodnocení RIV 18.  

• Komise z fakultami navržených 44 publikačních výsledků do Modulu 1 v roce 2019 nominovala 
dle požadavku RVVI celkem 17 výsledků. 

• UHK bude předkládat ministerstvu průběžnou verzi zprávy o plnění stanovených cílů institucio-
nálního plánu za rok 2019, fakulty budou s žádostí o koordinaci přípravy průběžné zprávy IRP 
2019 osloveny počátkem listopadu. 

• Proběhne aktualizace kariérního řádu, schvalován bude po 1. 1. 2020. 

• Na základě dohody fakult je stanoven termín ukončení přijímání přihlášek ke studiu na 29. února 
2020. 

• Celouniverzitní den otevřených dveří se bude konat 10. a 11. 1. 2020, program proběhne v ča-
sech 8:30 – 13:00 h po oba dny. Osvědčilo se vystupování zástupců z jednotlivých kateder na 



aule, bude zachováno, předpokládá se, že každá katedra bude mít 2 vystoupení za každé dopo-
ledne. Doc. Kříž sdělil, že fakultní DOD bude konáno ve spojení s Čertovskými experimenty, kdy 
se předpokládá umístění jednoho stánku, kde budou podávány informace o studiu. Akce nebude 
propagována jako DOD, ale jako možnost získat informace o studiu na PřF. 

•  Podle předběžných dat pravděpodobně na UHK do prvních ročníků nastoupí dostatek studentů 
a nehrozí tedy krácení rozpočtu ze strany MŠMT. Průměrný KEN UHK je taktéž udržován v pat-
řičném intervalu díky dostatku studentů PřF, v tomto roce zejména biologických oborů. 

• Do konce roku 2019 musí proběhnout rekonstrukce a modernizace výměníkové stanice budovy 
A – objekt společné výuky v rámci 2. výzvy programového financování MŠMT, bude podpořena 
6. mil. Kč, bude spolufinancováno fakultami, s realizací budou spojena omezení provozu budovy 
OSV. 

• Plán převodu prostředků z FPP do FRIM. Snahou UHK je nenavyšovat FPP, naopak převádět pro-
středky, se kterými se počítá na krytí spoluúčastí investičních akcí, do FRIM. 

• Doc. Kříž seznámil přítomné s variantami možného nakládání s úroky ze zůstatků na bankovních 
účtech u České spořitelny. Do 11.10.2019 je nutno sdělit kvestorovi rozhodnutí. 

• Doc. Kříž informoval o výzvě studentů malých i velkých senátů ohledně umístění pamětní desky 
při příležitosti přejmenování náměstí v kampusu, které proběhne 16. listopadu 2019 a sdělil, že 
pan rektor se rozhodl studentům vyhovět. 

• Doc. Kříž tlumočil poděkování prof. Hynka za zaslání výsledků „Spokojená škola“. 
 
K bodu 2) – Informace z oblasti tvůrčí činnosti 

• Doc. Trojovský informoval o semináři pořádaném Oddělením tvůrčí činnosti a transferu znalostí 
UHK k projektům TA ČR Zéta a Éta, který se bude konat v pondělí 14.10.2019 v 13:15 na učebně 
A4, budova Objektu společné výuky UHK. 

• Dále sdělil, že výběr výsledků odesílaný v letošním roce do hodnocení v Modulu 1 byl komisí 
ukončen (letos prvně se do něho bylo možno zařadit i typ “biblio” a tedy kromě kapitoly v mo-
nografii, což je typ “nebiblio”, byly zařazeny do výběru i 3 nejexcelentnějších články tvůrců z PřF 
v roce 2018). 

• Připomněl trvající úkol vedoucích kateder dodat kódy ORCID všech akademických a vědeckých 
pracovníků katedry (mezní termín 27.11.2019). 

• Připomněl nutnost postupného dočerpání financí ze SV, IGS a Projektů fakultní excelence. 

• Oznámil, že finančním správcem projektů GA ČR a TA ČR je od září Ing. Monika Polívková. 
 
K bodu 3) – Informace z referátu zahraničí 

• Prof. Musílek informoval, že výběrové řízení Erasmus na letní semestr běží – pracovní stáže jsou 
možné na min. 2 měsíce včetně letních prázdnin. 

• Seznámil přítomné se závěry zářijové služební cesty na Slovensko a konstatoval, že navštívené 
fakulty (STU Bratislava, PrF UK Bratislava, PrF UMB Banská Bystrica, TEKU Košice, PrF UJPŠ Košice 
a VFU Košice) jsou nakloněny navázat či prohloubit další spolupráci s UHK. 

• Poděkoval přítomným za zaslání témat Letních škol a zároveň sdělil, že nás oslovila Malajská 
škola, která by měla zájem o zprostředkování Letní školy v měsících květen a červen. Konstatoval, 
že připraví koncept financování a dodal, že realizace by byla možná, pokud by se zúčastnilo mi-
nimálně 20 studentů. 

• Poděkoval za zaslání seznamu přístrojů, bude se dále diskutovat společně s vedoucími kateder. 
 

K bodu 4) – Informace z oblasti studijní   

• Dr. Musílek sdělil, že projednávání žádosti o doktorské studium programu Biologie a Ekologie 
v RVH UHK je přerušeno, v pátek odešly po obdržení kladného stanoviska MŠMT ČT v roli ra-
gulátora žádosti o pevné kombinace Učitelství FY-MA, CH-BI, IN-FY, IN-MA a MA-CH pro střední 
školy datovou schránkou na NAÚ a konstatoval, že celý proces projednání a schválení bude 
pravděpodobně trvat minimálně 3 měsíce. 



• Dále připomněl, že 19.10.2019 se bude spouštět nový web v AJ, do 18.10.2019 je nutno zadat 
vše, co se dosud nestihlo. Sdělil, že FF reklamuje nekvalitní překlad do AJ. 

• Dr. Musílek oznámil, že v Centrálním rozvojovém projektu zbývají finanční prostředky, je 
možno z nich zaplatit přípravu na čertovské experimenty akademickým pracovníkům v podobě 
mimořádných odměn a studentům prostřednictvím DPP. Podmínkou je zaměření daného pro-
gramu na prezentaci IT (hardware, software, robotika, senzorika). 

• Dr. Musílek seznámil přítomné o skutečnosti, že dva studenti si podali odvolání proti vyloučení 
ze studia, jež jim bylo ukončeno na základě nesplnění studijních povinností (studentům byla za-
mítnuta žádost o třetí zapsání několika předmětů). Kolegium děkana posoudilo jednotlivé 
skutečnosti popsané v odvoláních a jednomyslně se usneslo studentům nevyhovět. Odvolání 
bude postoupeno rektorátu UHK. 

K bodu 5) – Informace z referátu rozvoje 

• Doc. Hubálovský informoval zahájení realizace projektů ESF2, ERDF2 (double degree). Učitelské 
double degree se bude realizovat v součinnosti s PdF (plánují se společné porady členů realizač-
ních týmů). 

• Dále sdělil, že se připravuje Dlouhodobý záměr na rok 2020, zašle jej přítomným ke korektuře.  
 
K bodu 6) – Různé 

• Doc. Kříž vytvořil fakultní kalendář, bude ještě doladěn s Mgr. Vávrovou. 

• Doc. Kříž sdělil přítomným, že obdržel od dr. Symonové Žádost o přiznání odměny za reprezen-
taci fakulty ve smyslu Rozhodnutí děkana č. 5/2017 „Motivační prémie pro akademické 
pracovníky PřF UHK“ bodu 4. Kolegium děkana se jednomyslně shodlo na skutečnosti, že důvody, 
které uvádí Dr. Symonová, nejsou mimořádnými aktivitami, za které mimořádná odměna pří-
sluší. Jedná se o pracovní povinnosti akademického pracovníka vyplývající z tzv. třetí role 
univerzity. Mimořádné odměna nebyla schválena. 

• Doc. Kříž sdělil, že se připravuje nová Kolektivní smlouva, byla zaslána proděkanům k připomín-
kování. 

• Doc. Kříž dále připomněl, že ve dnech 16. a 17. října 2019 se budou konat volby do Akademic-
kého senátu PřF UHK a ve dnech 30. a 31. října a 1. listopadu 2019 se uskuteční volby do 
Akademického senátu UHK. K tomu dodala dr. Kühnová, předsedkyně AS PřF UHK, že je nutno 
apelovat na studenty, aby se zúčastnili voleb a zároveň zvážili možnost podat přihlášku do AS 
UHK. 

• Z iniciativy PřF se připravuje podpis dvou mezinárodních smluv o spolupráci (MoU) s Aoyama 
Gakuin University v Tokiu a s Iwate University  v Morioce v Japonsku. 

• Doc. Bogusch sdělil, že má zájem v zimních období vycestovat do Itálie, pokusí se vyjednat Eras-
mus. 

• Doc. Bogusch sdělil, že katedra biologie bude podávat žádost o akreditaci doktorského studia 
biologie, navrhuje akreditovat didaktické přírodovědné předměty celkově. 

• Dr. Radocha připomněl, že se koncem týdne uzavřou rozvrhy. 

• Mgr. Bušovský otevřel diskusi, zda přejmenování náměstí v kampusu musí být schváleno pří-
padně projednáno akademickým senátem. 

• Doc. Kříž sdělil, že PřF UHK bude mít dva nové docenty. 

• Doc. Kříž informoval, že proběhne kontrola ESF a EDF, poděkoval dr. Aleně Myslivcové Fučíkové 
za personální zajištění kontroly. 

• Doc. Kříž dále sdělil, že PřF podala návrh na Cenu Františka Běhounka. 

• Doc. Kříž informoval přítomné o konání olympiády EUSO na PřF UHK ve dnech 10.-16.05.2020. 
 
 
 
 



PLÁNOVANÉ AKCE: 
18. 10. 2019 – promoce PřF UHK 
18. 10. 2019 - nejzašší termín pro zadání informací pro nový web UHK v anglické jazykové verzi 
20. 11. 2019 – International Day UHK  
26. 11. 2019 – Společná inaugurace děkanů PřF a FF UHK 
27. 11. 2019 – zasedání VR PřF UHK 
5. - 6. 12. 2019 – Čertovské experimenty 

 
 
 
 
Zapsala: Bc. Ilona Lankašová 
  

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D., 
 děkan Přírodovědecké fakulty UHK 


